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Muina asioina otettiin esiin Asko Vattulaisen esittämänä:  
 
Yksityisteiden korjausavustusten määrärahat ovat jääneet jälkeen 
kustannusten nousun takia. 
 
Kunnan tulisi avustaa osittain myös yksityisteiden ja metsäautoteiden 
perusparannusta 
 
Marko Heikkinen esitti että koulun alueen liikennejärjelyille tehdään jotakin 
turvallisuuden parantamiseksi. 
 

Päätös Lautakunta katsoi asiat tietoonsa saatetuksi ja vie asiat tiedoksi 
kunnanhallitukselle ja asioista vastaaville tahoille. 


